
 
 

REFERAT AF MØDET I FÆLLESBESTYRELSEN FOR MØNSTED SKOLE OG SPARKÆR SDI. 
 

Deltagere: Uds. dato: 27. maj 2020 

Forældrerepræsentanter: Jens Malmkvist, Jacob Hansen, 
Katrine Tudborg, Mads Bøvling Kristensen, Jesper Jon 
Nielsen, Rikke Mørup Krogh og Jette Skovgaard Bech 

Møde nr.: 10/10 

 Mødedato: 4. juni 

Medarbejderrepræsentanter: Steffen Laursen og Malene Bak 
 
Elevrådsrepræsentanter: Mønsted: Jakob og Jonas 
Sparkær: Jennifer og Jonas   
 

Kl. (til-fra): 17.30 – 20.00 

 Sted: Virtuelt 
 

Jakob Busch (ref.) Ref.dato:  

Afbud: Fra elevrådet i Mønsted: Jakob, Steffen, Jette,   

 

Dagsorden: Referat: 

 1.  Nyt fra formanden Procesplan vedr. fremtidens skolestruktur i VK. 1. udkast 
til høringssvar igangsættes på mødet i august 

Dimmission: skolebestyrelsesmedlemmer er ”kun” til 
stede som forældre. 

Kommende forældremøder: der skal vælges en ny 
repræsentant fra FB til at deltage i 
Sparkær 

 

 1.  Nyt fra skolelederen Fra mandag d. 8. juni møder alle elever ind fra 8-13. dvs 
ikke mere fjernundervisning. 9. klasse har sidste 
skoledag mandag d. 22. juni. Dimmision torsdag d. 26 kl. 
17. 3 hold på skift i aulaen og derudover i skolegården. 

Politiet har været på skolen for at tjekke scootere. 

I VK er der fokus på at drage læring af Corona-perioden. 
Herunder: Begge skoler har fokus på sundhedsmæssige 
tiltag fremadrettet (en ny pandemi kan komme). Hvilke 
muligheder er der for at inddrage forældre (fysisk) på 
skolen igen? 

Siden sidst: SSP er kontaktet og der har været fokus på 
unge uhensigtsmæssige adfærd blandt forældre i 
Mønsted by.  

 

 2.  Nyt fra elevrådet Begge elevråd har ikke mange møde og 
handlemuligheder pt 

 

 

 3.  Princip revurderes (højest prioriteret) 

 

Skolerejse: Jacob H og Jon laver et nyt udkast, 

Princip vedr. skolerejser: 

Introduktion: Princippet er kortet ned 

 



Dagsorden: Referat: 

dernæst dialog med Steffen og det 

præsenteres på kommende FB-møde. 

 

Nyt princip til behandling: Valgfag 

 

4. ’Hovedprincippet: Det bedst til vores børn’ 

5. ’Skolerejse’ 

6. ’Valgfag’ 

  

Vi har vedtaget at nå alle principperne 

igennem på et møde-år (10 x). 

 

Der er arbejdet med at konkretisere de forskellige roller. 

Steffen skal have mulighed for at tage princippet med til 
medarbejdere. Medmindre der er rettelser derfra, er det 
godkendt   

Forhistorien til princippet vedr. valgfag: 

• Åbne skolen op 

• At kunne tilbyde flest mulige valgfag (også på en 
mindre skole) 

Aktuelt: 

7. og 8. klasse skal have obligatorisk valgfag 
(madkundskab og håndværk og design, musik (på 
ungdomsskolen) – derfor er kommende 9. klasse, den 
eneste årgang det er relevant for.  

Princippet bortfalder 

 4.  Indbydelse til fællesmøde 1. torsdag i 
september 

 

Overvejelse: er det muligt at afholde et fællesmøde i 
september? Fællesmødet skydes i første omgang. 

 

 5.  Eventuelt Bæredygtigt initiativ? Det er kommunikeret ud til 
medarbejdere, men der er ikke modtaget ansøgninger.  

Forårets skole-hjem-samtaler er ændret til 
behovssamtaler. Baggrunden har været i de 
sundhedsmæssige retningslinjer. Der har været meldt 
forskelligt ud i forskellige klasser. Det er blevet oplevet 
som at man aktivt skal vælge sig TIL samtaler i stedet for 
at få dem tilbudt og så evt kunne melde fra. 

Kan det ændres så alle forældre bliver kontaktet?  

 

 6.  Hvad rører sig i organisationen Kan FB/skolen interviewe hjem, der forlader skolen? 
(Søren laver et udkast og sender rundt) 

Der er opmærksomhed på antal ansatte i børnehaven 

Positive tilkendegivelser ifht de ny læringsrum 

 

 
 
Godkendelse som referat og beslutninger: 
 

Navn: Underskrift: 

Jens Malmkvist  

Katrine Tudborg  

Jacob Hansen  

Mads Bøvling Kristensen  

Jesper Jon Nielsen  

Rikke Mørup Krogh   

Jette Skovgaard Bech  

Malene Bak  

Steffen Laursen  



  

  

  

  

 


